



3天2夜自遊行套票
澳航假期帶您神州行



套票價格包括 Package Include: **探索神州**

- ★ 澳門南寧來回經濟客艙機票壹張
Roundtrip Macau - Nanning Economy class air ticket
- ★ 連續兩晚酒店住宿(早餐則視乎所選擇之酒店而定)
Two consecutive nights hotel accommodations(breakfast is subject to selected hotel)



套機票訂位及機票附加費 (澳門幣) Booking class and airfare surcharge (MOP\$)

- ★ 訂位代號 Booking Class: 經濟艙: W Class
- ◆ 出發日期 Departure Date: 01Apr-31Dec18
- ★ 可另加費選擇其他經濟艙訂位代號 Additional surcharge for choosing another economy booking class:
- ◆ 成人 Adult: 280V; 570 Q; 950H; ◆ 小童 Child: 210 V; 430 Q; 710H;

Hotel 酒店名稱	Validity 適用期間	Per Adult 成人每位MOP\$		Extension Night 續住房 (每間房)MOP\$		Remarks 備註	
		share Twin 成人 佔半房	Single 單人房	SGL/TWN 單雙人	Breakfast 早餐 MOP\$		
Vienna hotel (4 star) 南寧維也納 (江南萬達酒店)	標準房 Standard	Apr-Dec18	2080	2500	390	X	江南區五一東路七號
Nanning Mingyuan Xindu Hotel 南寧明園新都酒店			1980	2800	490	X	南寧 新民路38號
Nanning Gold Diamond International Hotel (5 star) 南寧金鑽國際酒店			2350	2990	650	Incl	南寧民族大道166號
Happy Meet Hotel Nanning 南寧喜相逢大酒店			2180	2560	410	X	南寧青秀區長湖路28號
Nanning Marriott Hotel (5 star) 南寧鑫偉萬豪酒店			3340	4880	1570	Incl	青秀區民族大道131號

小童價格(佔半房): 按成人價格減 MOP350
Child sharing 1/2 twin : Less MOP350 from adult's

小童與兩位成人同房, 不佔床, 不包早餐:MOP1530
Child sharing room with 2 adults without bed & BF :MOP1530

以上價格只適用於澳門航空之特約旅行社
以上價格已包括澳門至南寧來回經濟客艙機票二張, 兩晚酒店住宿及早餐 (早餐則視乎所選擇之酒店而定)
以上價格以出發日期計算, 只適用於由2018年4月1日至2018年12月31日出發之旅客。
以上套票一經開立, 不能轉換/不能更改酒店/不能更改行程/不能退票
以上機票開立後更改訂位(日期, 航班)每次需收每位Mop\$500作手續費
機票有效期為2至7日, 訂位代號: 經濟艙: W
以上價格為每人費用, 不包括機場稅, 燃油附加費用, 機場保安費用, 保險費用
澳門航空保留對以上套票的一切解釋權
Mop\$100,000 旅遊平安保險
出發前3個工作天不接受訂購
訂位時需繳付訂金, 有關費用只會於機位或酒店不能確定時方獲退還
當套票確認後, 如要取消需付每位澳門幣200作手續費。
當套票已保證出票或已出票均不接受任何更改或退票。

Above fares are only applicable to NX's appointed agent in Macau Area
Above fares include Macau - Nanning Economy class round trip air ticket, two consecutive nights accommodations (breakfast is subject to selected hotel)
Above fares are applicable for departure from 01Apr-31Dec18.
Nonendorsable, nonreroutable, nonrefundable after the package is confirmed.
After ticket is issued, MOP\$500 amendment fee will be change to change date or flight per passenger & per time within the ticket validation.
Ticket validity: 2-7 days, booking class: Economy - W
All handling charge, airport security fee, fuel surcharge and insurance surcharge are not included
Air Macau reserves the right for final explanation.
Mop\$100,000 Travel Insurance
No reservation is accepted within 3 working days before departure
Deposit is required at time of booking. This package is only refundable when air ticket or hotel accommodation cannot be confirmed.
Cancellation Charges :
MOP\$200 per passenger after package is confirmed.
No amendment, cancellation and refund is allowed when the booking is guarantee & issued.